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Protokol z veřejného semináře 

 
ZADAVATEL: ČR – Technologická agentura České republiky 

Sídlem: Evropská 1692/37, 160 00 Praha 6 

Zastoupený: Luděk Knorr, ředitel Kanceláře TA ČR 

IČ: 72050365 

 

Veřejná zakázka: TITOMV703 - Katalog uživatelských potřeb pro rozvoj Národní infrastruktury 
pro prostorové informace 

Místo a čas konání: Český úřad zeměměřický a katastrální, Pod sídlištěm 1800/9, 182 11 Praha 8 

21.9.2017 14:30 

 

Úvodem paní RNDr. Kubátová představila realizačně-organizační rámec projektu na straně konečného 

uživatele výsledků projektu. Následně krátce představila požadované výsledky projektu. 

Dále prezentovala expertka paní RNDr. Horáková podrobněji požadované výsledky, zejm. výsledek 

druhu R-software. Tento výsledek bude sloužit jako nástroj pro následnou realizaci opatření Akčního 

plánu.  

Zápis z proběhlé diskuze:  

Ing. R. Makovec (VÚGTK): Přímo v rámci zadání je uvedeno, že „v rámci této přípravné práce budou 

zhodnoceny všechny dílčí požadavky v členění analýza životních situací, analýza agend veřejné správy, 

analýza trendů. Vše bude posuzováno s akcentem na osoby se zdravotním postižením. Rozsah analýz 

je definován v příloze číslo 1 Akčního plánu GeoInfoStrategie jako opatření 06, 07, 024. Tyto věci 

nebyly vypsány, nebyly řešeny jako projekty. V rámci toho softwaru má dojít k naplnění modelovými 

životními situacemi, agendami, které jsou tvořeny. Jak máme chápat rozsah tohoto plnění?  

RNDr. Horáková (expert TA ČR): Vstupní analýzy jsou nezbytné pro to, aby bylo možné vůbec 

nadefinovat architekturu toho softwaru. Tyto analýzy jsou požadovanými výstupy této výzkumné 

potřeby. 

RNDr. Kubátová (MV): Opatření nebudou vypisovány jako samostatné projekty. To zaznělo v úvodní 

prezentaci, že uvedený projekt přispěje k naplnění těchto opatření. Požadavky na výstupy z těch 5-6 

opatření jsme shrnuli do popisu této výzkumné potřeby. Odkaz na tato opatření je uveden zejména 

proto, že zde je jejich popis detailnější.  

Ing. Makovec: Dojde tedy k analýzám, nedojde k samotného kolektování dat, hodnocení trendů v rámci 

ČR, EU, USA (jak je uvedeno v zadání těch analýz)?    

RNDr. Kubátová (MV): Ale v zadání této výzkumné potřeby je právě toto uvedeno. Obsah opatření, o 

kterém mluvíte („trendy“), je ve výzkumné potřebě katalogu NIPI zahrnut.  
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Šimon Zeman (NAKIT): Po prostudování zadávací dokumentace nerozumím tomu, co stát po 

dodavateli chce. Zadání vývoje výsledku druhu software není podrobně popsáno. Např. katalog bude 

implementován v prostředí MV, které je náročné z pohledu bezpečnostních předpisů. Zadání 

neodpovídá běžným standardům zadání pro vývoj software, jak je na trhu obvyklé (nejsou uvedeny 

informace jako např. jak budou probíhat testy, jak se bude hodnotit, jaké má mít software 

funkcionality apod.). Chybí přesná specifikace požadovaného software. 

RNDr. Kubátová: Je potřeba si uvědomit, že toto není zadání realizačního projektu, ale projekt 

výzkumný. 

Mgr. Klubal (TA ČR): Vyžadována je fáze výzkumu, dopředu detailně nevíme všechny specifikace 

softwaru. Jde o nalezení způsobu, jak dosáhnout řešení inovativní cestou.  Pokud by Zadavatel věděl 

přesně požadované specifikace na vývoj software, nejednalo by se o projekt aplikovaného výzkumu.  

Šimon Zeman: Rozumím tedy, že projekt je výzkumného charakteru. Pak ale není jasné, proč je 

výsledkem softwarové řešení v podobě katalogového software, kterých existuje na trhu několik.  

Mgr. Klubal (TA ČR): výsledek software je formalizovaný druh výsledku, který je definován RVVI. 

Cílem řešení každého výzkumného projektu je nalézt způsob řešení a dosáhnout poznatků, které 

povedou k dosažení inovativního výsledku. 

RNDr. Kubátová (MV): Výsledek software není v případě této zakázky jediným požadovaným 

výsledkem. Očekává se také postup doporučení, co bychom měli sledovat, abychom dokázali kvalitně 

řídit rozvoj národní infrastruktury pro prostorové informace.  

RNDr. Horáková (expert TA ČR): Jsme limitováni definicemi výsledků dle RVVI. Software je 

podstatným výstupem projektu, klíčové jsou ale také zejména vstupní analýzy, bez kterých není možné 

navrhnout jakýkoliv software. 

 

 

 

Zápis je určen ke zveřejnění.  

 

 


